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Zápis ze 4. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha – Dolní Měcholupy konaného 

dne 14. 1. 2019 
 

Přítomni: Michal Blažek (TOP09), Michael Brokeš (TOP09), Jana Doláková (TOP09), Luboš Ježil 

(ODS), Jiří Jindřich (ODS), Michal Kohout (ODS), David Pavel (NO), Lucie Sobková (ODS), Martin 

Svoboda (NO), Vladimír Študent (NO), Otakar Vich (NO), Šárka Fořtová (tajemnice), Martin Rudolf 

(MP), Martin Kembitzký (ÚMČ) 
 

Zasedání bylo zahájeno v 17:30 hod. (0:00:00) 
 

Starosta přivítal přítomné na řádně svolaném 4. veřejném zasedání zastupitelstva městské části a 

konstatoval, že zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Do návrhové komise pro tvorbu usnesení byli navrženi Jiří Jindřich a David Pavel. (0:00:59) 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Pavel, Sobková, Študent, Vich 

Jako ověřovatelé zápisu ze zasedání byli navrženi Jana Doláková a Otakar Vich (0:01:42) 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Pavel, Sobková, Študent, Vich 
 

PROGRAM: (0:02:18) 

1. Bezpečnostní situace 

2. Rozpočet na rok 2019 a střednědobý rozpočtový výhled do roku 2024 

3. Sportovní klub 

4. Výsledky architektonické soutěže na revitalizaci návsi 

5. Různé 
 

Starosta konstatoval, že program byl řádně vyvěšen a následně navrhl stažení bodu číslo 4 – Venkovní učebna 

u ZŠ z projednávání a poté přečetl upravený navržený program, hlasováno. 

Pro: 10, proti 0, zdržel se 0. návrh byl přijat 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Pavel, Sobková, Študent, Vich 

 

1. Bezpečnostní situace v MČ (0:03:34) 

Strážník Městské policie pan Martin Rudolf podal informaci Policie ČR o nápadu trestné činnosti. 

V městské části se za měsíc prosinec 2018 udály celkem 2 TČ z toho na části spadající pod MOP 

Hostivař 1x vloupání do OA, na části spadající pod MOP Uhříněves se udál také 1 TČ, a to také 

vloupání do OA. 

Dále strážník MP informoval o vyklizení obydlí bezdomovců u vodárny. Osoby, které zde přebývaly 

se v současné době nepohybují v okrsku Dolní Měcholupy. 

Ing. Vich – dotaz na dopravní značení u Retail Parku a Malého Háje, neseřízené časování semaforů 

Ing. Vich – vznesl připomínky k nedokončenému přechodu pro chodce přes ulici Kutnohorskou u 

zastávky MHD Kutnohorská. 

Starosta přečetl navržené usnesení a poté bylo hlasováno. 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 0. UZ 4/1  schváleno 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Pavel, Sobková, Svoboda, Študent, Vich 
 

2. Rozpočet na rok 2019 a střednědobý rozpočtový výhled do roku 2024 (0:08:03) 

Starosta předeslal, že návrh rozpočtu na rok 2019 a střednědobého výhledu do roku 2024 byl finančním 

výborem projednán a řádně vyvěšen na úřední desce. Poté předal slovo předsedovi finančního výboru. 

Proběhla diskuse zastupitelů a veřejnosti o návrhu rozpočtu. Došlo k vyjasnění, že se jedná o rozpočet 

schodkový, ne vyrovnaný. Starosta přečetl navržené usnesení se schválením rozpočtu, rozpočtových 

výdajů dle kapitol a střednědobého výhledu. 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 0. UZ 4/2  schváleno 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Pavel, Sobková, Svoboda, Študent, Vich 
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3. Sportovní klub (0:28:00) 

Starosta krátce vysvětlil navýšení rozpočtu – rozúčtování společných víceprací a informoval, že práce 

probíhají dle smluvního harmonogramu se skluzem do 10 dnů. Bližší info podal také Mgr. David Pavel. 

Starosta přečetl navržené usnesení a hlasováno bylo následovně. 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 0. UZ 4/3  schváleno 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Pavel, Sobková, Svoboda, Študent, Vich 
 

4. Výsledky architektonické soutěže na revitalizaci návsi (0:34:28) 

Starosta krátce uvedl výsledek architektonické soutěže a informoval, že na příští zasedání ZMČ budou 

pozvání autoři dvou nejlepších návrhů, aby detailněji představili své dílo. Předložené návrhy mohou 

sloužit jako ideové náměty pro případné řešení vzhledu návsi. 

Proběhla diskuse zastupitelů a veřejnosti. Poté starosta přečetl navržené usnesení a bylo hlasováno. 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 0. UZ 4/4  schváleno 

Pro: Blažek, Brokeš, Doláková, Ježil, Jindřich, Kohout, Pavel, Sobková, Svoboda, Študent, Vich 
 

5. Různé (0:49:50) 

➢ Starosta (0:49:55) – informace o výstavbě části vnějšího okruhu Prahy a stavba 511 (obchvat DM) 

➢ Starosta (0:52:30) – informace o schůzce se společností Panattoni – prezentace projektu 

➢ Mgr. Pavel (0:54:41) – dotaz na náklady a výnosy víceúčelové haly 

➢ Sobková (0:55:17) – informace: Hasičský bál 9. 3. 2019 ve víceúčelové hale 

➢ Ing. Svoboda (0:56:38) – dotaz na pokračování v budování cyklostezek na obě nádraží ČD 

➢ Mgr. Pavel (1:00:13) –rekonstrukce DPS a kuchyně v MŠ? 

➢ Ing. Vich (1:05:51) – dotaz na Fitpark 

➢ Ing. Vich (1:06:28) – dotaz na parkování a vraky vozidel na ulicích MČ 

➢ Sobková (1:08:38) – dotaz na jednání o větších prostorách pro lékaře 
 

❖ Němečková (1:11:41) – dotaz na přípravu výstavby školy na Malém háji 

❖ Ing. Miksánková (1:16:00) – informace o jednání soudu Prahy 10 ohledně továrny Attl. Byla 

předložena PD na demolici nepovolené haly (Attl)? 
 

Starosta před ukončením jednání informoval, že následující zasedání se bude konat 11. 2. 2019. 

 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.50 hodin. 

 

Nedílnou součástí zápisu jsou Usnesení zastupitelstva MČ Praha – Dolní Měcholupy číslo 4/1-4 ze dne 14. 

1. 2019. 

 

Přepsala: B. Dubská 

 

Ověřovatelé: 
 

 

 

.........................................…... …............................….............. 

 Jana Doláková Mgr.A. Jiří Jindřich, starosta 

 MČ Praha – Dolní Měcholupy 

 

................................................ 

 Ing. Otakar Vich 


